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شهرنوشت

مدیر گروه مســائل و آســیب های 
اجتماعی انجمن جامعه شناسی ایران با 
هشدار نسبت به سیر رو به رشد فروپاشی 
اجتماعی در کشور، گفت: »سیر صعودی و 
غیرقابل انتظار انواع آسیب های اجتماعی؛ 
چیزی شبیه به وضعیت بحران در بحران 
است، وقتی بحران ها دست به دست هم 
بدهند ما با ابر بحران مواجه هستیم که 
از این مرحله وارد ســرازیری فروپاشی 
اجتماعی می شویم؛ یعنی فروپاشی اتفاق 

افتاده و دائم دارد بیشتر می شود.« 
احمــد بخارایــی، در کافه خبــر 
خبرآنلاین افزود: »از قبل در پایان سال 
۱۴۰۰ هم گفته بودم نیمه دوم ســال 
۱۴۰۱ شرایط بســیار خاصی خواهیم 
داشــت، چیزی که نــام آن را خیزش 

گذاشتم.«
این استاد دانشگاه در توضیح تفاوت 
خیزش با انقلاب، یادآور شد: خیزش با 
اعتراض عجین است. اعتراض نوع بیان 
است و جنبه »شکلی« دارد و در گروه های 
مختلف مانند سینماگران، ورزشکاران و 
مردم تفاوت مصداقی دارد، اما خیزش بار 
مفهومی دارد و مجموع عناصر سیاسی، 
اقتصادی، اجتماعــی و فرهنگی در آن 
وجود دارد، قشر های مختلفی را شامل 
می شود و شاهد تنوع کنشگران هستیم، 
بنابراین یکی از ویژگی های خیزش فراگیر 
بودن است که در حوادث اخیر شاهد آن 
هستیم، در واقع خیزش یک مقدمه است 
و این که به کجا می رسد مشخص نیست. 
تعبیرم از خیزش مانند حرارت دیدن آب 
بود، طوری که آب متاثر از حرارت تا یک 
درجه ای تغییر ماهیــت نمی دهد و بعد 
از یک درجه ای شــروع به تغییر ماهیت 
می کند و بخار می شــود. وی با تأکید بر 
اینکه وضعیت امروز قابل پیش بینی بود، 
افزود: قبلا هم هشــدار داده بودم که در 
میانه ۱۴۰۱ بحران ها شدیدتر می شود، 
طوری که معلوم نیســت انتهای آن چه 

خواهد شد، پارامتر های زیادی در آینده 
این وضعیت دخیل هســتند و ما از حالا 
نمی توانیم آن هــا را پیش بینی کنیم؛ 
بنابراین اگر تغییر و تحولات سیاسی ایران 
را از گذشته بررسی کنیم وضعیت امروز 

تا حد بسیار زیادی قابل پیش بینی بود.
برخی گمان می کنند این نسل حالا 
خودش را پیدا کرده و به تعبیری عرض 
اندام کرده است، اما من نگرانم این شرایط 
بی هنجارانه در بیــن جوانان و نوجوانان 
تشدید بشود و خروجی آن سبب افزایش 
مصرف مــواد مخدر، خودکشــی، کم 
انگیزه گی شــود، یعنی اگر در وضعیت 
فعلی اعتراض آن ها دیده و شنیده نشود 
آن ها بیشتر سرخورده می شوند و روند 

بی هنجارانه تشدید می شود.

رفتار دانشجویان دانشگاه شریف 
منطق داشت

بخارایی افزایش میزان خشونت در 
جامعه را از منظر منطقی بودن و درست 
بودن یک امر بررسی کرد و گفت: ممکن 
اســت یک عمل منطق داشته باشد، اما 
درست نباشــد؛ مثلًا رفتار دانشجویان 
دانشگاه شریف منطق داشت، از گذشته 
دانشجو می خواسته حرف بزند، به دنبال 
کرســی های آزاد اندیشــی بوده است، 
اما آن را نداشــته؛ در وضعیت فعلی هم 
مقابلش گارد ویژه با آن لباس ها ایستاده 
است، قشــری که به تعبیری با بحران 
گروه مرجع مواجه اســت و در آینده هم 
چشم انداز روشــن و امید ندارد، در این 
وضعیت از دانشجو انتظار داریم با ادب و 
احترام اعتراض کند؟، برعکس رفتار او 
منطقی است، این که درست است یا غلط 

چیز دیگری ست.

طیف معترضان شامل یک دهه، 
دو دهه و یک جنس نمی شود

مدیر گروه مســائل و آســیب های 

اجتماعی انجمن جامعه شناسی ایران، 
با بیان اینکه طیف معترضان شامل یک 
دهه، دو دهه و یک جنس نمی شــود؛ 
تصریح کرد: نوع بروز و ظهور اعتراضات 
اخیر به گونه ای بود که دهه هفتادی ها و 
هشتادی ها دیده شدند؛ معمولاً کسانی 
بیشتر دیده می شوند که جلودار باشند، 
در حوادث اخیر چه کسانی جلودار بودند؟ 
کسانی که جرات و جســارت بیشتری 
داشــتند و احتمالاً چیز هــای کمتری 
برای از دست دادن داشتند، من احساس 
می کنم این عوامل در جلوداری این نسل 
در حوادث اخیر موثر بودند، اما این به آن 
معنا نیست که گروه های مختلف حضور 
نداشتند، طیف اعتراض ها وسیع بود و 
شامل یک دهه یا دو دهه و حتی شامل 

یک جنس نمی شد.
بخارایی دلیل شکاف نســلی را در 
شکل گیری اعتراضات رد و خاطرنشان 
کرد: وقتی در حوادث اخیر والدین همراه 
فرزندانشان حضور داشتند این شکاف 
نسلی دیگر معنا ندارد، یک موقعی هم 
می گویند شکاف نســل امروز در سال 
۱۴۰۱ با نســل ۱۰۰ سال قبل در بستر 
تاریخی تعریف می شــود، که من با این 
هم موافق نیســتم، چراکه در یک بستر 
تاریخی این حرکت های آزادی خواهانه 
از انقلاب مشروطه تا امروز ادامه داشته 
است؛ چیزی که در دو ماه اخیر در ایران 
اتفاق افتاد ناشــی از شکاف نسلی نبود 

اتفاقاً برعکس اتحــاد هم بین 
والدیــن و فرزندان و طبقات 
مختلف وجود داشت، یعنی 
اعتراضــات را هم در بالای 

شهر دیدیم و هم آرام 
آرام در جنــوب 
شــهر، لذا باید 
گستردگی را 
درنظرگرفت. 
یــد  با مــا  ا

پذیرفت مفاهیمی کــه در ذهن جوان 
امروز شکل گرفته متفاوت از قبل است، 
چراکــه وارد دنیای جدیــد اینترنتی و 
ارتباطات بدون مرز شده است، لذا انگار 
این جوان در خلا به ســر می بــرد و این 
شرایط بیشتر نزدیک به وضعیت آنومیک 

یا بی هنجارانه است.

اعتراضات دیده نشود، 
ناهنجاری ها شدت می گیرد

این استاد دانشگاه ادامه داد: من نگرانم 
این شرایط بی هنجارانه در بین جوانان و 
نوجوانان تشدید بشود و خروجی آن سبب 
افزایش مصرف مواد مخدر، خودکشی، 
کم انگیزه گی شود، یعنی اگر در وضعیت 
فعلی اعتراض آن ها دیده و شنیده نشود 
آن ها بیشتر سرخورده می شوند و روند 

بی هنجارانه تشدید می شود.
این جامعه شــناس تأکید کرد: 
جوانانی که با چنیــن انرژی ای 
وارد اعتراضات اخیر شــدند اگر 
مطالبات شــان عملی نشود 
گرفتار یاس و ناامیدی خواهند 
شد و همان آسیب هایی 
که گفتــم، یعنی 
یــش  ا فز ا
و  د  عتیــا ا
خودکشــی 

ظهور و بروز می کنــد. بخارایی درمورد 
نقش مدرسه، دانشگاه، خانواده در ایجاد 
این وضعیت، تصریح کرد: از خانه، مدرسه 
و دانشگاه در روند جامعه پذیری انتظاراتی 
می رود و هرکدام جایگاهــی دارند که 
مانند حلقه های به هم پیوسته هستند 
و خروجی آن ســبب جامعه پذیر شدن 
می شود، جامعه پذیری به معنای انتقال 
الگو های رفتاری که تا حدی فرزندان آن را 
بپذیرند و رفتار کنند، لذا وقتی این نهاد ها 
با بحران های مشترکی مواجه شوند روند 
جامعه پذیری با اختلال همراه می شود، و 
خروجی این وضعیت همین جوانی است 

که در آن سرگشتگی بیداد می کند.

هزینه زاترین معضل جامعه 
لشگرکشی مردم علیه مردم است

وی تصریح کرد: ما الان در فروپاشی 
اجتماعی هستیم نه این که خواهد شد؛ 
فروپاشــی اجتماعی یک طیف دارد و از 
کم تا زیاد می تواند جریان داشته باشد، 
مانند فروپاشی سیاسی نیست که یکباره 
نظام سیاسی فروبریزد؛ ما امروز در بستر 
فروپاشی اجتماعی می غلتیم و دائم دارد 

شدیدتر می شود.
بخارایی نشــانه های این فروپاشی 
اجتماعی را چنین توصیف کرد: ســیر 
صعودی و غیرقابل انتظار انواع آسیب های 

اجتماعی و چیزی شبیه به وضعیت بحران 
در بحران. وقتی بحران ها دست به دست 
هم بدهند ما با ابر بحران مواجه هستیم 
که از این مرحله وارد سرازیری فروپاشی 
اجتماعی می شویم؛ یعنی فروپاشی اتفاق 
افتاده و دائم دارد بیشتر می شود. وقتی 
شما شاهد دفع اجتماعی هستید، یعنی 
به تعبیری جدا از مهاجرت کردن با افرادی 
روبه رو می شــوید که فقط قصد رفتن 
دارند، انگار که بخواهند بگویند بالاتر از 
سیاهی رنگی نیست. از طرفی شما نباید از 
افزایش آمار خودکشی بگذرید، به جامعه 
دو قطبی شده توجه کنید، این بدترین 
وضعیت برای یک جامعه اســت که در 
جامعه ما اتفاق افتاده، انگار در یک جامعه 
مردم علیه یکدیگر لشگرکشی می کنند.

مدیر گروه مســائل و آســیب های 
اجتماعی انجمن جامعه شناسی ایران در 
پایان یادآور شد: در مقوله مردم و حاکمیت 
چهار صــورت وجود دارد؛ مــردم علیه 
مردم، حاکمیت علیه مردم، مردم علیه 
حاکمیت، حاکمیت علیه حاکمیت، و 
بدترین حالت، سخت ترین و هزینه برترین 
شرایط برای یک جامعه که به دنبال یک 
گام جلوتر گذاشــتن است همین مردم 
علیه مردم است، و متاسفانه این وضعیت 
در کشور ما تداوم خواهد داشت و من برای 

این وضعیت پایان خوبی متصور نیستم.
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حضور روحانیون مشاور 
در ۶۵ کلانتری تهران

رئیس عقیدتی- سیاسی 
فرماندهی انتظامی تهران بزرگ 
از حضور روحانیون مشاور در ۶۵ 
کلانتری در تهران خبر داد. به 
گزارش ایلنا،  جعفر موحدیان 
گفت: با توجه به اینکه روزانه چند هزار نفر مراجعات مردمی 
به اماکن انتظامی به ویژه کلانتری ها داریم، لازم است که در 

کلانتری ها یک نفر مشاور روحانی داشته باشیم. 
    

مدارس استان تهران 
دوشنبه و سه شنبه مجازی شد

رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت، 
از تعطیلی مهد های کودک و پیش دبستانی در روز های 
دوشنبه و سه شنبه هفته جاری خبر داد.عباس شاهسونی 
گفت: مدارس استان تهران نیز در روز های دوشنبه و سه 

شنبه به صورت غیرحضوری تشکیل خواهند شد.
    

طی هفته گذشته رخ داد؛
 مسمومیت ۹۲ نفر 

با گاز مونوکسیدکربن در تهران 
رئیس مرکز اورژانس تهران، گفت: در هفته گذشته 
)۱۱ تا ۱۸ آذرمــاه( ۹۲ نفر دچار مســمومیت با گاز 
منواکسیدکربن شدند. به گزارش تسنیم، یحیی صالح 
طبری افــزود: در این مدت ۴۶ هــزار و ۹۹۴ تماس با 
مرکز دیسپچ اورژانس تهران برقرار شد که از این تعداد 
متاسفانه ۳۰۸۰ مورد تماس، مزاحمت تلفنی بوده است .

    
 حریق مرگبار 

در آزمایشگاه دانشگاه اصفهان
بر اثر حادثه آتش ســوزی 
در طبقه دوم دانشکده شیمی 
دانشگاه صنعتی اصفهان یک نفر 
جان باخت و یک نفر دیگر مصدوم 
شد. مدیر روابط عمومی دانشگاه 
به ایرنا گفت: فرد متوفی بر اثر حادثه آتش ســوزی یکی از 
آزمایشگاه های دانشکده شیمی این دانشگاه، یک مرد است، 
اما هنوز هویت قطعی وی مشخص نیست. سعید مستاجران 
افزود: بررسی های اولیه نشان می دهد که آتش سوزی ناشی 

از فعل و انفعالات مواد شیمیایی در آزمایشگاه بوده است.

از گوشه و کنار 

با توجه به همکاری خوبی که بین سازمان نظام مهندسی 
ساختمان استان و ذوب آهن اصفهان از دیرباز وجود دارد، سایز 
های متنوع پروفیل هایی که مهندسین محاسب در ساخت و 
سازها استفاده می کنند در این مجتمع عظیم صنعتی بر اساس 
سفارش، تولید شده و در اختیار مصرف کنندگان قرار می گیرد.

به گزارش ایلنا، احمد بناکار رییس سازمان نظام مهندسی 
ساختمان استان اصفهان در گفتگوی اختصاصی با خبرنگار 
آتشکار در این خصوص گفت : برخی از مقاطع ساختمانی مانند 
تیرآهن بال پهن مطابق با استانداردهای روز دنیا، صرفاً در سطح 
کشور در ذوب آهن اصفهان تولید می شود که مزایایی از جمله 
تسریع در ساخت و ساز، کاهش قیمت تمام شده ساختمان و 

استحکام بالا را در پی دارد.  

سازه سبز، 
در خدمت رفاه و ایمنی هموطنان

وی اظهار داشت: نکته دیگر بازیافت مصالح ساختمانی است 
که در دو نوع اسکلت فلزی و بتنی قطعاً قابل مقایسه نیست، 
زمانی که عمر ساختمان به حد تخریب می رسد اسکلت فلزی 
به راحتی و بدون ضربه به ساختمان جمع آوری شده و در سازه 
ای دیگر مورد استفاده قرار می گیرد و حتی امکان تخریب یک 
سقف از ساختمان چند طبقه هم وجود دارد اما در ساختمان 
های بتنی، به جای بازیافت مصالح پرِتی بسیار زیاد، آلودگی 

صوتی، محیطی و... را شاهد هستیم. بنابراین ساختمان های 
اسکلت فلزی، سازه ســبز نام گرفته اند. نکته دیگر اینکه در 
ساختمان های بتنی، فرآوری بتن بسیار مهم است زیرا باید 
کلیه عناصر به میزان مشخص و مطابق با ضوابط ترکیب شده 
و سپس در ساختمان استفاده شود که بعضاً این دقت نظرها 
صورت نمی گیرد و به این دلیل پرونده هــای عدیده ای را در 
مراجع قضایی شاهد هستیم که ریشه آن به استفاده از مصالح 
غیر استاندارد و عدم حضور مجریان ذیصلاح در عرصه ساخت 

و ساز، باز می گردد.  
این مقام مسئول تصریح کرد: در گذشته آرماتورهایی به 
اسم آرماتور کششی در بازار وجود داشت که ثمره تغییر سایز 
میلگرد به عنوان مثال از ۱۴ به ۱۲ بود و پس از  نورد ســرد، در 
ساخت و ساز از آنها استفاده می شد و یا اینکه ضایعات ورق های 
فولادی را به صورت نورد سرد به آرماتورهای سایزهای پایین 

جهت خاموت تبدیل می کردند که به دلیل عدم بهره مندی 
از استانداردهای لازم، به سرعت بافت آنها گسسته می شد.

احمد بناکار گفت : با همکاری بســیار خوب ارگان های 
مختلف و در راس آنها اداره اســتاندارد، این تخلفات مخاطره 
آمیز به سرعت پیگیری شد و این قبیل ضایعات، از بازار جمع 

آوری شدند.

در ساخت و ساز، ارجحیت با محصولات 
تولیدی در کارخانه  است

وی، سبد محصولات ساختمانی استاندارد را در مقایسه با 
مصالح غیر استاندارد، چنین مقایسه کرد : طبیعتاً محصولات 
فولادی که در کارخانه تولید می شوند تمام ضوابط، آیین نامه 
های استاندارد فنی و آزمون های متعدد را در طی فرایند تولید 
سپری می کنند،در نتیجه مشخص است استفاده از این گروه از 
محصولات قطعاً نسبت به مصالح غیر استاندارد، ارجحیت دارد.
رییس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان اصفهان 
بیان کرد : شرکت های انبوه ساز که مجریان ذیصلاح در راس 
آنها قرار دارند، محصولات مورد نیازشــان را از سبد فولادی 
های استاندارد انتخاب می کنند و از این طریق برند حرفه ای 
ساختمان سازی خود را به اســتفاده از محصولات استاندارد 
پیوند می زنند. در این راستا و به منظور رعایت بیشتر ضوابط 
و آیین نامه ها در عرصه ساخت و ساز، با پیگیری اداره کل راه 

و شهرسازی استان اجباری شــدن حضور مجریان ذیصلاح 
در بخش ساختمان سازی را پیگیر هســتیم تا از این طریق 
شناسنامه فنی و ملکی صادر شود. امید است در کلیه ساخت و 
سازهای استان از مصالح استاندارد اجباری استفاده نمایند که 
این امر سرلوحه کار اعضای سازمان نظام مهندسی و اداره کل 

استاندارد استان قرار دارد.
 این صاحب نظر عرصه ساخت و ساز  کشور گفت : از یک سو 
دولت محترم، ساخت چهار میلیون واحد مسکونی در سال را 
به عنوان یکی از برنامه های اساسی خودش در دست پیگیری 
دارد و در طرف مقابل ذوب آهن اصفهان به عنوان برند مطرح در 
زمینه تولید مقاطع ساختمانی کشور قرار دارد،کاملاً مشخص 
است هم افزایی دولت و این کارخانه تولیدی در قالب امضای 
یک تفاهم نامه، می تواند در پیشبرد طرح نهضت ملی مسکن 
بسیار موثر واقع شود. از این مسیر پروژه های انبوه سازی نهضت 
ملی مسکن با استفاده از مصالح استاندارد و قیمت مناسب برای 

هموطنان عزیزمان ساخته می شود.
بناکار گفت : ذوب آهن اصفهان می تواند با تولیدات خود از 
طرح نهضت ملی مسکن پشتیبانی کند و از طرف دیگر دولت 
متعهد شود از این صنعت مادر که به شیوه کوره بلند تولید دارد 
و هزینه های ارزی و ریالی فراوانی را متحمل می شود، حمایت 

ویژه داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه مدیران و مهندسین ذوب آهن اصفهان 
دانش و توانمندی بسیار بالایی دارند و آثار تجربیات این عزیزان 
را در بخش های گوناگون کشور شاهد هستیم،بیان کرد : تدوین 
آیین نامه های ساخت و ساز به عنوان یک مرجع علمی و رسمی 
از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است لذا همکاری مهندسین 
ذوب آهن به دلیل دانش و توانمندی که این عزیزان در عرصه 

تولید مقاطع متنوع ساختمانی دارند، با دست اندرکاران تدوین 
آیین نامه های ساختمان )مرکز تحقیقات راه و شهرسازی و 
معاونت تدوین مقررات ملی( قطعاً رویکرد سازنده و تاثیرگذاری 
محسوب می شود و جامعه از مزایای این هم افزایی ارزشمند به 

ویژه در بخش مسکن ایمن، بهره مند خواهند شد.

اعتماد و ارزش آفرینی،
ثمره برند درخشان

بناکار گفت : ذوب آهن اصفهان از بدو تاسیس تاکنون بر پایه 
شعار دیرینه »با اطمینان بسازید« ، اطمینان خاطر کامل را به 
همه مصرف کنندگان محصولاتش داده است و لذا هیچگاه 
عنوان نمی شــود، محصولات این کارخانه قبل از استفاده در 
ساختمان تست شوند. در یک جمله می توانم بگویم هر برندی 
که امتحانش را پس بدهد، از ارمغان اعتماد و به دنبال آن ارزش 

آفرینی بهره مند می شود.
وی گفت : با توجه به اینکه محصولات ذوب آهن اصفهان بر 
پایه استانداردهای روز دنیا تولید می شود و ایمنی بسیار بالایی 
برای ســازه ها در پی دارند، شایسته است تولید ملی در پروژه 
های ملی بیشتر به کار گرفته شود، بدین منظور پیشنهاد می 
کنم یک همایش دو روزه به میزبانی این کارخانه برای بازدید 
از خط تولید و معرفی سبد محصولات ساختمانی آن بر اساس 
مستندات علمی برای روســای سازمان های نظام مهندسی 
سطح کشور و هیات مدیره شورای مرکزی برگزار شود تا این 
گروه مرجع توانمندیهای تولیدی ذوب آهــن اصفهان را به 
مهندسین محاسب سازمان شان اطلاع رسانی نمایند. در این 
زمینه سازمان نظام مهندسی ساختمان استان اصفهان نیز 

آمادگی خود را برای هرگونه همکاری اعلام می نماید.

رییس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان اصفهان مطرح کرد:

سازه سبز،ثمره شعار برند » با اطمینان بسازید« است

رپرتاژ

عضو انجمن جامعه شناسی ایران:

شاهد فروپاشی اجتماعی هستیم

معاون خرید ذوب آهن اصفهان در کنفرانس بین المللی بررسی صنعت 
فولاد و مواد اولیه ) پلنکس ۲۰۲۲ (، از عدم تناسب زیرساخت های حمل و نقل 
کشور برای تولید ۵۵ میلیون تن فولاد در افق ۱۴۰۴ خبر داد و گفت: هزینه 
مواد اولیه تاثیر بسیاری بر قیمت تمام شده محصول دارد و حمل و نقل نیز در 
هزینه مواد اولیه موثر است لذا مشکلات موجود در حمل و نقل باعث افزایش 
قیمت تمام شده محصول شده و مشکلات فراوانی برای تولیدکنندگان ایجاد 

کرده است.
به گزارش ایلنا، محمدجعفر صالحی معاون خرید ذوب آهن اصفهان در 
کنفرانس بین المللی بررسی صنعت فولاد و مواد اولیه ) پلنکس ۲۰۲۲ (، از عدم 
تناسب زیرساخت های حمل و نقل کشور برای تولید ۵۵ میلیون تن فولاد در 
افق ۱۴۰۴ خبر داد و گفت: هزینه مواد اولیه تاثیر بسیاری بر قیمت تمام شده 

محصول دارد و حمل و نقل نیز در هزینه مواد اولیه موثر اســت لذا مشکلات 
موجود در حمل و نقل باعث افزایش قیمت تمام شده محصول شده و مشکلات 

فراوانی برای تولیدکنندگان ایجاد کرده است.
وی افزود: در بنادر نیز شرایط تخلیه و بارگیری و حمل و نقل مناسب فراهم 
نیست و حتی برای تولید فعلی نیز جوابگو نمی باشد. این امر در کنار مسائل 
مربوط به تحریم، هزینه های بسیاری را به تولیدکننده تحمیل می کند و ارز بر 
است.   صالحی، روش نادرست قیمت گذاری در زنجیره فولاد را، یک مشکل 
اساسی  در صنعت فولاد کشور دانست و گفت: عملًا یک طرف زنجیره فولاد 
تحت فشار قرار گرفته و طرف دیگر به حال خود رها شده است، به همین دلیل 

به عنوان مثال قیمت سنگ آهن و شمش نسبت درستی ندارند.
معاون خرید ذوب آهن اصفهان، با اشاره به روند نزولی تولید فولاد دنیا گفت: 

در ایران شاهد افزایش تولید فولاد هستیم و در این شرایط با توجه به کم بودن 
مصرف فولاد، نباید مانع صادرات شد و به ویژه از اتخاذ تصمیماتی که بازارهای 
صادراتی را از دست ما خارج می کند، باید پرهیز کرد. وی افزود: در تامین مواد 
اولیه از طریق واردات با مشکلات تحریم از جمله در بخش انتقال پول، بیمه 
و ... مواجه هستیم با این وجود واردات مواد اولیه و تجهیزات انجام می شود، 
هرچند ریسک بالایی دارد. صالحی با اشــاره به عدم توازن در زنجیره فولاد 
گفت: بخش هایی از این زنجیره متورم شده است و به ویژه در بخش محصول 
مشکلات زیادی داریم که رفع این مشکلات در گرو چاره اندیشی جدی است. 
معاون خرید ذوب آهن اصفهان گفت: با توجه به کاهش صادرات چین و اروپا، 

باید در افزایش ظرفیت های تولید فولاد با دقت عمل کنیم.
وی با اشاره به اینکه ذوب آهن اصفهان ســالانه نیاز به ۶ میلیون تن مواد 

آهن دار دارد و تامین پایدار آن با مشکلاتی مواجه است گفت: اصلاح زیرساخت 
ریلی و سرعت سیر، کاهش توقف واگن ها، اصلاح نرم تخلیه و بارگیری در بنادر و 
... از ملزومات اصلی بهبود شرایط تولید و صادرات است. صالحی گفت: امیدوارم 
بیان این مشکلات ، چاره اندیشی برای آنها را در پی داشته باشد تا صنعت فولاد 

کشور شرایط بهتری را تجربه کند.

معاون خرید ذوب آهن اصفهان:

صنعت فولاد با مشکلات زیرساختی در حمل و نقل و عدم توازن در زنجیره مواجه است


